
Referat fra bestyrelsesmødet den 17. september 2018 

 

1) referater fra møderne afholdt 14. maj og 4. juni underskrevet 

 

2) vurderet fordele og ulemper ved placering på Bregnegårdshaven, besluttet at blive 

 

3) Status på byggesager – Byskoven og Langebakke 

Der forventes udsendt udbudsmateriale afsendt i uge 41 

Flere entreprenører har tilkendegivet, at byggeriet kan holdes inden for de økonomiske rammer. 

 

4) Sanddalsparken – nedlæggelse af ældreboliger 

I forbindelse med kommunens beslutning om nedlæggelse af disse lejligheder, skal der udfærdiges 

en førsynsrapport inden henvendelse til Landsbyggefonden. Rambøll er i fuld gang med opgaven 

 

5) Status på effektiviseringer 

Overvejende positive tilbagemeldinger fra de afholdte afdelingsmøder, processen følges løbende 

Taget til efterretning 

 

6) Status varmepumpe 

Der afventes endelig oplæg samt oplæg fra Svendborg Fjernvarme. 

Forventes at foreligge omkring 1. november. 

Taget til efterretning 

 

7) Drøftelse af strategiplan 

Løbende arbejdet med emnet i 2018, har medført generel fald i huslejerne 2019 med ca. 2% 

Emnet bliver taget op på førstkommende formandsmøde. 

Taget til efterretning 

 

8) Indlæg i magasinet Senior & Fri 

SAB medvirker i artikel i dette magasin, artiklen vil omhandle seniorboliger 

 

9) Drøftet henvendelse fra lejer om brug af lavprisselskaber. 

SAB fortsætter med nuværende leverandører . 


